
Statutární město Brno

Městská část Brno -  Líšeň

Určeno pro jednání Rady MČ Brno -  Líšeň

Zápis z jednání Komise bezpečnosti RMČ č.8/2024, ze dne 14.10.2024, konané pro ÚMČ Brno-Líšeň. 

Forma uspořádání Komise:

Přítomni: Matěj Chrněla, Ing. Bohumír Myslín, Pavel Mokrý, Jarmil Vlach, Mgr. Petr Nečesánek,

Mgr. Oleg Beznosík, MgA. Eva Holzová

Hosté: npor. Mgr. Patrik Vyparina (PČR), Mgr. Bc. Janek (MP),

Jan Skotal 1. místostarosta ÚMČ Brno -  Líšeň, Ivan Kůs -  pozemní komunikace ÚMČ Brno -  Líšeň 

Nepřítomni: Lubomír Polnický -  řádně omluven, Miloslav Čada -  řádně omluven

Body jednání Komise bezpečnosti

1. Zahájení Komise bezpečnosti (dále jen BK)

Předseda BK Matěj Chrněla zahájil jednání v 17:00 přivítáním členů a představení hostů. Přítomno 7 
členů BK a je tedy usnášeníschopná. Vzdálený přístup on-line se nevyužil.

2. Schválení programu

Dle návrhu předsedy BK byl schválen program jednání.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Volba ověřovatele zápisu a zapisovatele

Ověřovatel zápisu pan Mgr. Petr Nečesánek.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

Zapisovatel předseda BK Matěj Chrněla.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Schválení znění zápisu z jednání BK č.7 /2024

Předseda BK vznesl dotaz na členy BK, zda se všichni seznámili se zápisem, který obdrželi členové BK 
na email -  bez výhrad.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0



5. Informace zástupců PČR a MP

Předseda BK obdržel srovnávací statistiku za měsíce srpen a září 2024 od zástupce PČR a statistiku za 
září od zástupce MP. Člen BK Pavel Mokrý, který je předsedou Komise dopravy (DK) čerpá ze statistik 
informace pro potřeby DK. Mgr. Vyparina informoval členy BK o nárůstu trestné činnosti. Násilné 
vniknutí do firemních objektů, provozoven a vozidel. Patrně více skupin pachatelů. Krádeže cigaret, 
alkoholu ve velkém množství. Jednoduché postupy vniknutí. Například použita dlažební kostka do 
výkladu atd. Pachatelé jsou zahaleni, viz. kamerové záznamy. Tato zvýšená aktivita je již druhý měsíc. 
Proběhnou fotbalová utkání v termínech 19.10.2024 Vyškov, 26.10.2024 Prostějov a 30.10.2024 MOL 
Cup utkání s Teplicemi. Na všech utkáních budou přítomny obě bezpečnostní složky. MP hodnotí 
pozitivně klesající počet přestupků s nástupem chladnějšího počasí v podzimních měsících. Daří se 
snižovat počet automobilových vraků odtahy.

Komise bere na vědomí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

6. Stížnost p. Odehnala (petice)

Mistostarosta Skotal referoval stížnost pana Romana Odehnala, se kterou bylo vedení radnice MČ Brno 
-  Líšeň seznámeno. Předseda BK podstoupil členům BK k seznámení kompletní stížnost spolu 
s pozvánkou na jednání. Podklady k tomuto bodu jednání jsou uvedeny společně k zápisu BK jako 
příloha č .l (stížnost, fotodokumentace, petice). Téma stížnosti je provozovna -  Tesařova hospoda, 
Kondrádova 2473/2a. Členové BK diskutovali jednotlivě stěžejní body: 1) rušení nočního klidu; 2) 
znečištění okolí přilehlého BD Rotreklova 5; 3) osvětlení halogeny = světelný smog; 4) ničení veřejné 
zeleně; 5) porušování silničních pravidel = zásobování provoz po chodníku „Matěj Chrněla předseda BK 
navrhl bod 5) projednat na Komisi dopravy". MP konstatovala, že eviduje v roce 2024 celkem 9x 
oznámení od pana Odehnala a paní Odehnové. Mgr. Bc. Janek sdělil MP si sama dá do úkolů častější 
návštěvu provozovny a dané lokality. Po debatě bylo přijato členy BK následující usnesení.

Usnesení (hlasování) č.7/2024: Komise bezpečnosti doporučuje RMČ Brno -  Líšeň zabývat se 
seznamem doporučení: zvýšit dohled MP 1. porušování silničních pravidel; 2. namátkové kontroly 
rušení nočního klidu; 3. znečištování veřejného prostranství

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

7. Diskuze a různé

Mistostarosta Skotal přednesl podnět Judr. Svobody (zastupitel MČ Brno -  Líšeň) o velkém transitu 
nákladních vozidel přes Líšeň. PČR -  doporučuje této osobě poslat podnět na dopravní inspektorát 
Brno adresa Renčova 2173/38, 621 00 Brno. Pan Skotal dále upozornil, že z důvodu bezpečnosti je 
kvůli padajícím stromům nadále uzavřena komunikace mezi Líšní a Podolím. Bližší informace vysvětlil 
pan Kůs -  pozemní komunikace. Informace uveřejněny na webových stránkách, Líšeňských novinách.

Kontakt pro podněty občanů: komise.bezpecnostni@brno-lisen.cz 

V čase cca 17:45 hodin ukončil předseda Komise bezpečnosti RMČ říjnovou schůzi s tím, 

že se další jednání uskuteční v pondělí 4. listopadu 2024 od 17:00 hodin.

Zapsal předseda BK Matěj Chrněla 

Ověřil Mgr. Petr Nečesánek
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